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Zápis číslo 3/2018 

ze zasedání Kulturní komise Rady města Milevska dne 26.09.2018 
 

 

 

Přítomni: PhDr. Jiří Kálal, MUDr. Zdeněk Hobzek, Vladimír Šindelář, Karel Procházka,  

           Mgr. Vlasta Balogová, MDDr. Radovana Srchová, Tibor Kaleja 

 

 

 Hosté: Mgr. Martin Třeštík - místostarosta, Ing. Hana Pejřilová - vedoucí ORR               

 

 

Jednání komise řídil předseda komise PhDr. Jiří Kálal 

 

 

Program jednání: 

1. Uvítání. 

2. Zhodnocení práce komise v uplynulém volebním období. 

3. Informace z kulturního dění v Milevsku 

4. Různé. 

 

 

Průběh jednání: 

 

Po úvodním přivítání všech přítomných členů komise a hosta předsedou, následovala diskuze a 

schválení programu zasedání, bylo konstatováno, že komise se sešla v usnášení schopném stavu.  

 

2.  Zhodnocení práce komise v uplynulém volebním období 

Předseda komise zhodnotil práci členů komise a konstatoval, že komise pracovala velmi dobře. 

Pochválil mimo jiné i organizování zasedání komise v různých kulturních zařízeních jako je 

Městská knihovna, Dům kultury nebo Milevské muzeum, kdy se členové komise důvěrněji 

seznámili s fungováním těchto zařízení i jejich plánovanými aktivitami. 

Pan místostarosta poděkoval všem členům komise za jejich práci a podporu. Navrhl, že by příští 

komise mohla svou činnost zaměřit i na propagaci města a školství, přičemž konstatoval, že v 

Milevsku komise, která by se školstvím zabývala, není. 

Pan MUDr. Hobzek k tématu propagace poukázal na jistý nesoulad v konání a prezentování 

kulturních akcí a domnívá se, že by se tyto činnosti měly lépe koordinovat. Jako příklad uvedl 

uveřejnění pozvánky na odhalení Památníku legionářů regionu Milevska v časopise Moje země, 

které je aktuálně pouze ve fázi studie. 

 

3. Informace z kulturního dění v Milevsku 

Pan Vladimír Šindelář seznámil přítomné s aktuálními i plánovanými akcemi Milevského 

muzea. Z aktuálních vyzdvihl výstavu modelů historických plachetnic s názvem Na pravoboku 

loď, po které bude následovat již tradiční výstava betlémů. Z plánovaných výstav v roce 2019 

avizoval připravovanou výstavu k 100. výročí narození Jana Jeřábka a k 130. výročí železnice v 
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Milevsku. Milevské muzeum v příštím roce plánuje také např. tříkrálový koncert, renesanční 

večer a výstavu ve spolupráci s Městskou knihovnou o historických publikacích. Členy komise 

seznámil také s publikační činností muzea. V letošním roce Milevské muzeum připravilo knihu 

Moje Milevsko. V roce 2019 plánuje za finančního přispění společnosti Matana a.s. vydání 

knihy o dějinách Milevského židovského hřbitova, ve spolupráci s panem Martinem Strouhalem 

publikaci o Janu Jeřábkovi a vydání knihy o známých sestrách Blažkových, která by měla 

obsahovat dosud nepublikované fotografie. 

V průběhu zasedání se dostavila nová vedoucí odboru regionálního rozvoje paní Ing. Hana 

Pejřilová a byla představena členům komise. 

Pan Procházka informoval o činnosti Maškarního sdružení. Pochválil akci Pohádkový les, která i 

přes nepřízeň počasí byla úspěšná a patří již k tradičně pořádaným akcím v Milevsku. Letošního 

Pohádkového lesa se zúčastnilo přes 300 dětí a 400 dospělých. Dále informoval, že 8.10. se bude 

konat první zasedání maškarní schůze. K tradičnímu maškarnímu průvodu uvedl, že se bude 

konat 1. a 2. března 2019. K danému dále doplnil, že ještě není stanoveno téma maškarního 

průvodu a podotkl, že pozdější termín konání oproti minulým letům, je pro danou akci 

výhodnější, především proto, že je více času na samotné přípravy i větší pravděpodobnost 

hezkého počasí. Zároveň vyjádřil politování nad nenadálým ukončením sportovní kariery 

Karolíny Erbanové, která byla patronkou Milevských maškar. 

K plánovaným akcím se dále vyjádřil místostarosta Martin Třeštík, který přítomné informoval o 

chystané výstavě v prelatuře milevského kláštera s názvem Spokojení Dánové. Výstava by měla 

objasnit, proč se Dánové jako národ pravidelně umisťují v žebříčku spokojenosti na předních 

místech. Výstavy se mimo jiné zúčastní dánský velvyslanec a k tématu jsou chystány dvě 

přednášky. 

Místostarosta vyzdvihl práci Muzea maškar a jeho přínos pro Milevsko z hlediska návštěvnosti 

města a využití prázdných prostor budovy spořitelny. 

 

4. Různé 

Paní Baloghová vznesla na pana místostarostu dotaz ohledně využití budovy bývalé školy ve 

Dmýšticích. Na to pan místostarosta sdělil, že budova by měla fungovat jako tamní komunitní 

centrum, přičemž její prostory budou využity například Sborem dobrovolných hasičů nebo 

knihovnou. Informoval o existenci studie na centrum místní části Dmýštice, jejíž provedení v 

minulosti vázlo právě na nevlastnění školy městem. Nyní bude vzhledem k již provedeným 

úpravám prostranství vedle kaple studie přizpůsobena aktuálnímu stavu v obci a v případě zájmu 

tamních občanů realizována. 

 

Závěrem předseda komise PhDr. Kálal ještě jednou poděkoval všem členům za jejich práci 

v kulturní komisy v uplynulém volebním období.  

 

 

Zapsala: Ing. Lenka Džermanská 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

 

PhDr. Jiří Kálal v. r.  

předseda Kulturní komise 

 

V Milevsku 27.09.2018 


